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Enkel fråga till kommunalrådet med ansvar för brottsförebyggande 

frågor Christian Ottosson (C) 

 

Vad görs för att öka tryggheten i Flemingsberg och för att de boende 

ska få sin post utdelad? 

 

Under våren 2013 var det en hel del oroligheter i Flemingsberg. Bilar brändes och 

postutdelningen till hushållen stoppades på grund av att brevbärare trakasserats och känt sig 

hotade. En hel del insatser gjordes och postutdelningen kom igång igen. 

 

Nu har återigen postutdelningen på Terapivägen stoppats av samma orsak som tidigare. Detta 

har inneburit att de boende i området får hämta sin post på postterminalen i Storängens 

industriområde. För äldre, sjuka och personer med funktionsnedsättningar har detta inneburit 

oöverstigliga problem. Till detta kommer att det rör sig gäng med stökiga ungdomar i 

området. Såväl biblioteket som ungdomsgården har hemsökts av dem och personalen på 

biblioteket har tidvis varit tvungen att låsa dörrarna dit.  

 

Min fråga är därför följande till dig, som ansvarigt kommunalråd för brottsförebyggande 

frågor: 

 

Vilka initiativ har du tagit eller tänker ta för att öka tryggheten i Flemingsberg och för att de 

boende ska få sin post utdelad? 

 

 

 

Britt Björneke 

Vänsterpartiet 


